To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES Date: 15-04-2024 11:01:01 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الورق والكرتون الأردنية التاريخ: 15-04-2024 11:01:01 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مصانع الورق والكرتون الأردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجومري
Date of event: 31-03-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 31-03-2024
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
Losses in preliminary business results 1,455,733 Losses in final financial statements 1,897,569 Differences 441,836 Percentage change in financial statements 30.35% They are the following:- 1- Legal benefits for labor and other cases brought against the company 2- All spare parts are consumed because they are not valid for the company	خسائر نتائج الاعمال الاولية 1455733 خسائر البيانات المالية النهائية 1897569 الفروقات 441836 النسبه المئوية في التغيير للبيانات المالية 30.35% وهي عباره عن ما يلي :- واخرى مقامة على الشركة -1 فوائد قانونية لقضايا عمالية واخرى مقامة على الشركة -2 استهلاك كافة قطع الغيار لعدم صلاحيتها لدى الشركة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rula Khoury	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rula Khoury